
Møte 3293 03.02.2016 - Ny politireform ved stasjonssjef Kjell Magne Tvenge. 

Presidenten ønsket medlemmer og gjester velkommen til møtet hvor vi skal få et 
innblikk i politireformen.  
 
I dag tilhører vi region sør, Nordre Buskerud po-
litidistrikt. Kjell Magne Tvenge er regionsleder. 
 
Bakgrunn for ny reform: 

 Et politi rustet til å møte fremtidens ut-
fordringer 

 22. juli (Utøya) rapporten 

 Politianalysen 
 

Politiet skal gå fra 27 distrikter i dag, og ned 

til 12 distrikter. 
 

Hvorfor må politiet endres: 

 Bedre kunne løse samfunnsoppdrag. 

 Kriminaliteten endrer karakter. 

 Kunne møte den alvorlige og grenseoverskridende kriminaliteten. 

 IKT økende kriminalitet. (Dette er faktisk blitt viktigere enn å patruljere.) 
 

Hovedelementer: 

 Skape bedre forutsetninger. 

 Utvikle tjenesteproduksjonen. (Rullende kontor i biler fult utstyrt med Wifi, 
Ipad og mobiltelefoner som verktøy.) 

 Utvikle lokal struktur. Dette starter fra høsten 2016 og går fram til 2018. 
Ringerike har allerede kommet langt, så her blir det ikke store endringer i 
kommende periode. 
 

 
Forsamlingen fulgte engasjert med under foredraget 

 



Politidistrikt Sør Øst (Nytt) 

Dette distrikt omfatter Buskerud, Telemark, Vestfold og Jevnaker i Oppland, og 
dekker 54 kommuner fra Kragerø i sør til Hemsedal i nord, Vinje i vest og Ringe-
rike i øst. Det omfatter 700 000 innbyggere og vil bli det nest største distriktet i 
Norge. I areal snakker vi om 32 658 km2, og det blir det 5. største i landet. Det vil 
være 600 ansatte i det nye politidistriktet. 
 
Christine Fossen er ansatt som politimester fra og med 1. januar 2016. Det er eta-
ten veldig godt fornøyd med. En dame som har lang og god relevant erfaring i Po-
litiet. 
 

Reformen betyr: 

 Styrkede fagmiljøer. 

 Mer politiarbeide på stedet. Flere hender på hjul. 

 Bedre samarbeide på tvers av geografi. 

 Bedre forebygging og etterretningsvirksomhet. 

 Mer fokus på ledelse og styring. 

 Bedre resursutnyttelse 

 Mindre resursbruk til administrasjon. 

 Mer politi for hver krone. 
 

Foreløpig er ikke alt avklart. Det vil ta tid å gjennomføre dette. Mål om at det 
meste skal være på plass innen 2020. 
 

 
Forsamlingen fulgte engasjert med under foredraget 

Region sør Nordre Buskerud 

Tvenge orienterte litt om hvordan virksomheten drives i dag. Dette er en midlerti-

dig ordning som varer fram til reformen begynner å ta form. 

Distriktet hadde 3500 straffesaker i 2015. Vinningsforbrytelser gikk ned. 1050 sa-

ker (også nedgang på landsbasis.) Oppklaringsprosenten lå i 2015 på 47 % og det 

er de rimelig fornøyd med. Befolkningen har ut i fra undersøkelser bekreftet at de 

i stor grad har tillit til Politiet. Det gjøres veldig mye bra arbeide i distriktet. 


